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PODSUMOWANIE POSIEDZENIA RADY OSIEDLA  w dniu 24 listopada 2016  

1. Rada wyraziła zgodę na wynajęcie pomieszczenia technicznego w pawilonie przy 

Krasińskiego 24 na powiększenie istniejącego lokalu gastronomicznego (uchwała nr 

27/2016). Głosowanie: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

2. Rada wyraziła zgodę na wynajęcie lokalu przy ul. Sady Żoliborskie 3 na salon 

kosmetyczny (uchwała nr 28/2016). Głosowanie: za – 15, wstrzymało się - 2. 

3. Rada zaakceptowała zmianę struktury organizacyjnej Administracji Osiedla 

Żoliborz III. Zlikwidowano ¼ etatu Administratora terenów zieleni, jego zadania 

przejmie firma zewnętrzna. Utworzono dodatkowy etat Inspektora ds. technicznych 

(uchwała nr 29/2016). Głosowanie: za – 13, przeciw – 1, wstrzymało się - 3. 

4. Na wniosek Administracji Rada podjęła uchwałę o nie wprowadzeniu w 2017 

roku odpisu na scentralizowany fundusz remontowy osiedla (uchwała nr 30/2016). 

Głosowanie: za – 14, przeciw – 2, wstrzymało się - 1. 

5. Rada zmieniła uchwałę 18/2016 z września 2016 roku dotyczącą zasilenia 

eksploatacji i funduszu remontowego nieruchomości dodatkowymi środkami. W 

wyniku postępowania przed sądami administracyjnymi Administracja Osiedla 

uzyskała odszkodowanie od m. st. Warszawy za działki przejęte w 2001 r. Środki te 

(648 tys. zł) zasilą proporcjonalnie wszystkie nieruchomości. W nieruchomościach I, 

III, IV i VI środki zostaną przeznaczone na adaptację nowych powierzchni 

użytkowych pod wynajem. W przypadku nieruchomości II i V zostaną przeznaczone 

na wyrównanie niedoboru środków na eksploatację. Dodatkowo 150 tys. zł. 

zostanie przekazanych na scentralizowany fundusz remontowy lokali użytkowych 

(uchwała nr 31/2016). Głosowanie: za – 15, przeciw – 1, wstrzymało się - 1. 

6. Rada przekazała 250 zł z funduszu społeczno-kulturalnego na organizację dla 

mieszkańców spotkania edukacyjnego z ornitologiem poświęconego ptakom i 

zasadom ich dokarmiania. Głosowanie: za – 15, przeciw – 1, wstrzymało się - 1. 

7. W odpowiedzi na propozycję Burmistrza Dzielnicy Żoliborz utworzenia parku na 

terenie „glinianek włościańskich” Rada Osiedla zwróciła się do Burmistrza z 

wnioskiem o nadanie parkowi statusu parku historyczno-krajobrazowego. 

Głosowanie: za – 14, wstrzymało się - 1. 

8. Rada wyraziła zgodę na obniżenie w styczniu czynszu za wynajem powierzchni w 

windach pod tablice reklamowe. Głosowanie: za – 13, wstrzymało się – 2. 


